
Nem ölbe tett kézzel várják a befektetőt
T óth  V ince

Nyíracsád (HBN) -  Katona 
Gyula polgármestertől az 
iránt érdeklődtem, hogy  
tudnak-e megfelelő feltéte
leket nyújtani a befektetni 
szándékozó vállalkozóknak?

A polgármester mindenekelőtt 
arra emlékeztetett, hogy közsé
gük alapvetően mezőgazdasági 
jellegű település, ahol a nyolc 
aranykoronás termőföld nem ké
pes eltartani a népességet. A 90- 
es évek elején a kevés ipari 
munkalehetőség megszűnt, az el
járó dolgozók is hazakényszerül
tek, így jelenleg igen magas a 
munkanélküliség. Az önkor
mányzat már kiépítette a teljes 
vezetékesgáz-hálózatot, korszerű, 
ezer állomással rendelkező tele
fonközpontot létesített, az ivóvíz- 
hálózat szinte százszázalékos, és 
viszonylag elfogadható a község 
közúthálózata is.

-  Folytatnak-e valam ilyen ipa
ri tevékenységet a fa luban ?

v -  Jelenleg főleg a faipari ága
zatban dolgoznak nagyobb lét
számban a nyíracsádiak, és a 
Fuvarozási Kft. is alkalmaz har
minc főt. Van építőipari, ruha
ipari, seprűkészítő vállalkozás és 
léteznek kisebb-nagyobb keres
kedelmi egységek. Hozzánk nem 
vezet vasút, sem főútvonal, de a 
kiépített infrastruktúra és az it
teniek munkaszeretete a telepü
lés előnyére szolgál. Azért, hogy 
tovább fejlődjön a jelenlegi ipa
ri tevékenység, az önkormányzat 
kedvezményes áron közművesí
tett ingatlanokat tud a vállalko
zók részére eladni, a testület 
nem állapított meg iparűzési 
adót. A munkahelyteremtő beru
házásokhoz, illetve a munkahely
megtartáshoz a megyei terület- 
fejlesztési tanács által kezelt 
pénzalapból támogatás igényel
hető a területfejlesztési célelői
rányzatból. Tudomásom szerint 
a Hajdúsági Sütödék Rt. értéke-

Nem a község tulajdona ugyan 
volt kenyérgyár épülete is

siti a volt kenyérgyár épületét, 
ami teljesen közművesített, nagy 
alapterületű, a község központjá
ban fekszik. Kiválóan alkalmas 
lenne aká r̂ feldolgozóüzem, akár 
könnyűipari üzem létesítésére.

, de alighanem befektetőre vár a
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Nálunk nagy hagyománya van a 
zöldség- és gyümölcstermesztés
nek, sok könnyűipari szakmai 
végzettségű ember is van a fa
luban, adott tehát a lehetőség a 
befektetni szándékozóknak.


